
Koop materiaal lokaal aan 
Het gemeentebestuur besliste om toe te treden tot de intergemeentelijke vereniging TMVS. Wanneer de 
gemeente nieuw materiaal aankoopt, kan ze zo gebruik maken van een aankoopcatalogus met raamover-
eenkomsten.

“Jammer genoeg krijgen Beernemse ondernemingen daardoor geen kans om producten te leveren aan de 
gemeente. Er staat maar één bedrijf in onze gemeente op de lijst van TMVS”, stelde Barbara Vandenbrande 
tijdens de gemeenteraad van oktober. Daarom stelde Barbara voor om bij elke gemeentelijke aankoop te kijken 
of er Beernemse aanbieders zijn. Haar voorstel werd unaniem goedgekeurd door de gemeenteraad.

Dorpsdichter moet Beernemse inwoners warm maken voor gedichten 
Een poëtische stempel op Beernem
Op de gemeenteraad stelde Lode Vanneste voor om een stads- 
of dorpsdichter aan te stellen in Beernem. “Gedichten over 
Beernem en over de gebeurtenissen en evenementen in onze 
mooie gemeente maken onze inwoners warm voor gedichten en 
drukken een poëtische stempel op Beernem”, aldus Lode. 

Meerderheid zegt nee
Schepen van Waerniers was net als de voorbije maanden ook 
afwezig tijdens de gemeenteraadszitting van oktober. Toch liet 
ze schriftelijk weten dat de meerderheid niet wenst in te gaan op 
het voorstel van de N-VA.

N-VA Beernem wil overschakelen op dimregime voor openbare verlichting
Op de gemeenteraad van 19 oktober 2023 stelde Jef Vansteenhuyse voor 
om over te schakelen op een dimregime voor onze openbare verlichting. 

“Bijna 40 procent van de verlichting in onze gemeente bestaat al uit duur-
zame en energiezuinige ledverlichting. Door die lichten te dimmen, bespa-
ren we op ons energieverbruik. Tegelijk garanderen we de zichtbaarheid en 
verhogen we het veiligheidsgevoel”, verduidelijkt Vansteenhuyse. 
Meerderheidspartijen cd&v, Groen en Vooruit weigerden in te gaan op 
het voorstel van de oppositiepartij. Het gemeentebestuur wil pas ten vroegste in 2025 instappen 
op het regime van dimmen op de invalswegen en pas in 2030 in woonstraten en langs landelijke 
wegen.

Mobiele camera tegen sluikstorten al ruim twee jaar defect
In 2017 kocht de gemeente onder voormalig schepen van Afvalbeleid Jef Vansteenhuyse een 
mobiele camera aan in de strijd tegen sluikstorters. Op de gemeenteraad van 19 oktober 2023 
bleek dat de camera defect is. 

“Geen wonder dat er in 2021, 2022 en 2023 geen enkel pv uitgeschre-
ven werd aan sluikstorters in Beernem. Nochtans slinkt de hoeveelheid 
zwerfvuil met 5 tot 55 procenten in gemeenten die gebruik maken van 
een camera. N-VA dringt erop aan om het defecte toestel te herstellen of 
een nieuw exemplaar aan te kopen”, stelt Lode Vanneste. De bevoegde 
cd&v-schepen liet weten dat er geen actie ondernomen wordt omdat de 
investering te hoog is en analyse van de beelden te tijdrovend.
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Beernem moet opnieuw op de rails
Op zondag 13 oktober 2024 mag u zich uitspreken over het bestuur en het beleid in Beernem. Hoe staat Beernem er vandaag 
voor en wat zijn de uitdagingen voor de toekomst? Wij vroegen het aan onze fractievoorzitter Gijs Degrande. 

Gijs, welke projecten sprongen de voorbije legislatuur 
positief in het oog? 
Dat zijn de vernieuwing van de Beernemstraat en de Scher-
pestraat en de nieuwe riolering en fietspaden in de Akkerstraat 
en de Beverhoutsveldstraat. Het openbaar domein in Beernem 
is echter veel meer dan die grote verbindingswegen. De voor-
bije jaren werd helaas sterk bespaard op het onderhoud en het 
beheer van het patrimonium en de weginfrastructuur. Er is 
de vernieuwing van het Galgeveld en wat oplapwerk in andere 
straten. Andere grote projecten werden uitgesteld of afgevoerd. 
Zelfs de trots aangekondigde fietspaden naar Hertsberge en 
Wingene. 

Ook is amper geïnvesteerd in het onderhoud van de zowat 40 
gemeentelijke gebouwen. Zo is het bang afwachten hoe lang het 
versleten dak van sporthal Den Akker het nog houdt. Ook de 
gebouwen in De Kleuterweelde, de kinderopvang in de Beuken-
dreef of verschillende jeugdlokalen zijn ondanks veel beloftes 
nog altijd niet grondig gerenoveerd. De huidige achterstand in 
het onderhoud van het gemeentelijk patrimonium en openbaar 
domein kun je eigenlijk zien als een verdoken schuldenberg.

Hoe verklaar je dan dat er deze legislatuur maar liefst 
24 miljoen euro werd geïnvesteerd? 
Dat komt door de weigering van de meerderheid om bij de bouw 
van het nieuwe zwembad samen te werken met andere partners. 
Als het van de N-VA afhing, was er wél een samenwerking  met 
onze buurgemeenten, instellingen of private partner om de 
kosten te verdelen. Wist je overigens dat Farys de toekomstige 
loonkost voor het zwembadpersoneel op maar liefst 1 miljoen 
euro per jaar schat? En dat er ook 620.000 euro nodig is voor 
de afbraak van het oude Bloemendalebad. Ook daarvoor vindt 
men geen geld. De beslissing om het jeugdhuis op die site onder 
te brengen, lijkt dan ook sterk op een ongedekte cheque, of op 
zijn minst een zeer vrijblijvende belofte. 

In verkiezingstijd worden steevast grote aankondigingen 
gedaan. Hoe staat het met de realisatie van die 
programma’s?
‘The proof of the pudding is in the eating en dan smaakt die 
toch flets. Waar blijven de kunstgrasvelden voor het voetbal? 
Wat is er gebeurd met de plannen voor een gemeentelijk ar-
chief? Wanneer komt er een brandweerpost in onze gemeente? 
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En wanneer wordt eindelijk voorzien in 
openbare toiletten in de verschillende 
dorpskernen? Het blijken stuk voor stuk 
dure beloftes. En dat doet het vertrou-
wen in de Beernemse politiek natuurlijk 
geen goed. Integendeel. 

En wat op vlak van cultuur, erfgoed 
en lokale economie?

Voor cd&v Beernem is cultuur nooit 
echt belangrijk geweest maar nog nooit 
was er zo weinig aandacht als de voor-
bije jaren. En amper een procent van 
de gemeentelijke middelen werd deze 
legislatuur specifiek vastgelegd voor 
lokale economie. Het hoeft dus niet te 
verbazen dat er geen vernieuwing was 
voor onze ondernemers en landbouwers. 
Nochtans vormen zij de motor van onze 
welvaart, ook in Beernem.

Op vlak van het verhogen van de
belastingen wisten cd&v, Groen en 
Vooruit wel duidelijk het verschil te 
maken? 

Beernem is een van de vijf op 300 
Vlaamse gemeenten die in 2019 zowel 
de personenbelasting als de onroerende 
voorheffing heeft verhoogd. Daardoor 
waren de belastinginkomsten nog nooit 
groter dan vandaag. Bovendien kon de 
gemeente op nooit eerder geziene extra 
middelen van de Vlaamse overheid 
rekenen. En toch was de schatkist van 
Beernem er nog nooit slechter aan toe. 

De centen zijn op. De fragiele begroting 
botst op haar limieten en heeft geen 
enkele buffer meer. De voorbije crisissen 
toonden nochtans hoe belangrijk het is 
om een reserve, een financieel stoot-
kussen te hebben. 

De huidige beleidsploeg diende 
inderdaad het hoofd te bieden aan 
een aantal crisissen? Is ze daarin 
geslaagd? 

Tijdens de coronacrisis is veel gecom-
municeerd maar bijzonder weinig 
gebeurd. Als we kijken naar de energie-
crisis, was het antwoord van de meer-
derheid om de renovatiepremies meer 
dan te halveren. De hele legislatuur 
heeft men gewerkt aan een klimaat-en 
hemelwaterplan maar er resten tijd noch 
middelen om het uit te voeren. Een 
bewuste groene kiezer kan daar toch 
enkel teleurgesteld over zijn. Ook daar 
moet het ambitieniveau de hoogte in. En 
dat betekent bijvoorbeeld verstandige 
investeringen in zonnepanelen en een 
doorgedreven renovatie van het gemeen-
telijk patrimonium.

Hoe moet de gemeente zich 
voorbereiden op een eventuele 
nieuwe crisis?

Om die het hoofd te bieden, is een 
robuuste begroting nodig. En die is er 
vandaag niet. Dat wordt de loodzware 
opdracht van de volgende bestuurs-

ploeg. En dan zijn er nog de uitdagingen 
die met een rotvaart op ons afkomen: 
meer verkeer en complexere mobiliteit, 
elektrificatie van wagenpark en van 
onze ondernemingen, de appartemen-
tisering van de woonkernen en het 
omgaan met onze open ruimte, hoe 
houden we wonen betaalbaar en last but 
not least is er het debat rond schaalver-
groting, identiteit en dienstverlening.  
Allemaal keuzes die de toekomst van 
onze gemeente voor de komende decen-
nia bepalen. En die willen wij met de 
N-VA mee maken. 

Hoe gaat de N-VA
weer aanknopen met de verandering 
die het in 2013 heeft ingezet maar 
die nu volledig stilgevallen is? 

De komende jaren moeten we een 
inhaalbeweging maken zodat we in 
2030 opnieuw meedoen. Dat wordt niet 
eenvoudig maar het moet. Laat ook 
duidelijk zijn dat we niet alles in een 
keer kunnen realiseren. Beleid voeren 
betekent keuzes maken. Beleids-
verantwoordelijkheid opnemen betekent 
ook die keuzes uitleggen. Wat kan wel 
en wat niet. Die keuzes worden wat de 
N-VA betreft ook voor de verkiezingen 
uitgelegd. De N-VA is alvast bereid om 
de loodzware handschoen opnieuw op 
te nemen en Beernem opnieuw op de 
rails te krijgen.
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


